
Acta Assemblea Genetal AFA Kostka

30 de novembre 2023 a les 19 h

Assistents: membres de la junta de l’AFA Kostka i famílies de l’escola (40 aproximadament)

1. Lectura i aprovació de l'acta de l'Assemblea del 30 de novembre de 2022

Es procedeix a votar l’aprovació de l’acta de l’Assemblea del curs passat. Resultat positiu.

2. Resum d'activitats i presentació de l’estat de comptes 2022-23

S’exposen totes les activitats dutes a terme durant el curs passat: xerrades, dinamització a les XXSS,

reutilització de disfresses nadalenques, festa de fi de curs, agents cívics.

Es fa un esment especial sobre la iniciativa dels agents cívics: en aquest moment hi ha 3 agents cívics

que estan pacificant el trànsit a les entrades i sortides de l’escola. També s’estan fent tràmits amb

l’ajuntament per aconseguir una senyalètica específica. S’informa també que aquesta iniciativa passa

a ser una vocalia nova de la junta.

Un cop finalitzada l’exposició de les activitats, el tresorer de la junta procedeix a explicar l’exercici

econòmic del curs passat. Els ingressos han estat de 36.972,39€, les despeses han estat de

37.170,18€, per tant el resultat ha estat negatiu: -197,79€

Les aportacions econòmiques de les famílies han disminuït un 5,5%, en part degut a que el procés

d’inscripció a l’AFA és poc intuïtiu i a que hi ha menys famílies a l’escola. Els impagats han suposat

una pèrdua de 646€ respecte al curs anterior., que inclou també les despeses bancàries del retorn

dels rebuts.

Les despeses generals de l’AFA en activitats educatives i lúdiques de la comunitat han estat de

18.230,48 €. Aquests diners s’han invertit en: xerrades adreçades a les famílies, producció de les

orles d’ESO i Batxillerat, olimpiades, que tot i que no es van celebrar per amenaça de pluja, es va

haver de pagar un percentatge igualment (autocars), la festa de carnestoltes, el cinema solidari i les

barres dels tornejos d’escacs, els jocs florals, la festa de fi de curs, el pagament als agents cívics i la

festa de MOPI 3.

L’AFA ha invertit també en la compra d’una nevera per ser utilitzada en els diversos esdeveniments

tant organitzats per l’AFA com per la mateixa escola, i ventiladors per complementar els que ja va

comprar l’escola per les altes temperatures de l’estiu.

L’AFA segueix donant recursos econòmics per als alumnes amb necessitats especials de l’escola. Les

aportacions del curs passat van der de 9.690,93€. Aquest import inclou ajudes per cobrir les

despeses de les convivències d’alumnes sense recursos, hores de vetlladors, ja que les que concedeix

la Generalitat no són suficients, i beques menjador.

Sobre les beques menjador, sorgeixen molts dubtes entre els assistents a l’Assemblea. Algunes

famílies no entenen perquè l’AFA fa aquesta aportació, donat que ja existeix una subvenció específica

per al menjador. L’AFA explica que el concepte no és correcte, no són només beques menjador, sinó

beques en general (menjador, escolarització o altres). L’escola demana aquests diners a l’AFA i és

l’escola qui decideix a qui atorga aquestes ajudes, amb els seus criteris. L’AFA no participa en aquest



procés d’assignació, ni tampoc disposa de dades concretes de quines són les famílies beneficiades. Sí

que disposa de dades més genèriques com per exemple el número de beneficiats, però al ser una

informació molt sensible, de moment no es comparteix amb les famílies.

Es procedeix a fer la votació per aprovar aquests comptes. Resultat: positiu.

3. Resultats de l’enquesta

Al final del curs passat es va realitzar una enquesta a totes les famílies per recollir feedback sobre la

gestió de l’AFA actual. L’Afa procedeix a explicar els resultats:

● Poques respostes: un 9% aproximadament de famílies van respondre l’enquesta (177

respostes).

● Participació com a voluntaris: el 14,7% asseguren que voldrien ser voluntaris i no saben com.

Això significa que potser l’AFA no ho està comunicant prou bé. La resta (un 55,4%) no hi estan

interessats.

● La qualificació de les activitats organitzades per l’AFA és majoritàriament bona i molt bona.

Es passen a llegir alguns comentaris/opinions interessants que les famílies han deixat en aquesta

enquesta:

- Falten més activitats adreçades als alumnes Secundària i Batxillerat. Comentari recurrent

de les famílies! En aquest punt l’AFA també exposa que hi ha molt poques famílies amb

alumnes d’aquestes edats a la junta i a les diferents comissions, tot i així prenen nota per

tenir-ho en compte de cara a futures accions.

- Massa diners destinats a la festa de fi de curs.

- Sobre les xerrades: es proposa posar monitoratge,però la realitat és que quan s’ha posat,

gairebé ningú l’ha utilitzat. També es demana si es poden gravar, però això no es possible, ja

que els ponents no ho permeten.

- Els diners de l’AFA no haurien d’utilitzar-se per millorar o reformar les instal·lacions de

l’escola.

4. Proposta d'activitats i aprovació del pressupost 2023-2024.

Aquest curs es continuaran organitzant xerrades per a les famílies. Al primer trimestre ja s’han

organitzat dues xerrades presencials amb força assistència, sobretot la de la Vicki Bernadette, que

l’AFA l’organitza cada any.

Es crea una nova vocalia de Benestar digital, en resposta a totes les inquietuds i el moviment sobre

l’adolescència lliure de pantalles. Aquesta vocalia tñe com a objectiu impulsar un ús sa de les noves

tecnologies entre els alumnes, escoles i famílies. Les línies de treball de la vocalia seran:

1. Impulsar la cultura del benestar digital compartint informació de valor.

2. Identificar bones pràctiques orientades a construir hàbits digitals sans.

3. Fer xarxa amb altres escoles que ja estan duent accions a terme en aquesta línia.

Ja s’ha enviat una enquesta a les famílies per recollir les necessitats i les preocupacions de les

famílies de la nostra comunitat. I hem rebut l’interès de 8 persones per col·laborar amb aquesta

vocalia. El correu per contactar-hi és: benestar.digital@afakostka.org

La comissió de convivència, que va ser creada fa un any i poc, continua endavant amb un equip de

famílies col·laboradores per treballar temes com el bullying o l’assetjament, però també la inclusió i

qüestions de gènere. També col·laborarà amb la vocalia de Benestar Digital.

mailto:benestar.digital@afakostka.org


Es continuarà apostant per un enfocament solidari amb les famílies més necessitades i per tant es

mantindran les aportacions i les accions solidàries.

En el camp de les Festes, es comunica que hi ha dues persones que s’han posat al capdavant

d’aquesta vocalia, ja que l’any passat no hi havia ningú que la liderés, i que ja s’està treballant per

participar en la Cavalcada de les Carteres Reials del barri de Gràcia.

Es presenta el pressupost d’aquest curs 23-24. Es fa la votació per aprovar-lo.

Resultat: positiu.

5. Renovació de càrrecs de la Junta de l’AFAKOSTKA

Hi ha 6 membres que continuaran formant part de la junta aquest curs 23-24 i 4 noves

incorporacions. Hi ha un total de 10 persones i cal renovar el càrrec de secretari/a, per ser un

número imparell. Deixem un plaç de dues setmanes per que alguna família es presenti voluntària.

Hi ha 5 membres nous que entren i per tant en falta 1 per tal que la junta contingui un número

imparell de membres, tal com indiquen els estatuts. Surten 3 voluntaris nous i per tant la junta queda

conformada amb 13 membres, els quals són:

Es procedeix a la votació per aprovar la nova junta. Resultat: positiu.

Es remarca que ens calen mans i més implicació de les famílies per dur a terme les propostes de

l’AFA.

6. Precs i preguntes

Les preguntes s’han anat resolent en els punts anteriors. Es dóna per finalitzada l’Assemblea.

I perquè així consti, signen aquesta acta

El/la secretari/ària

Glòria Labèrnia Arenós

El/la president/a

Mireia Barrera Ribas


